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Пенка Богданова: Дълго мислих, преди да приема поканата на г-н
Цацаров
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Досегашният говорител на Пловдивската апелативна прокуратура Пенка Богданова е една от
шестимата заместници на обвинител номер 1 Сотир Цацаров. Родена е през 1968 г. и е
завършила "Право" в СУ "Св. Климент Охридски". Минала е през всички нива на обвинението.

В Апелативната прокуратура разботи по направление "Надзор върху досъдебното производство",
"Информация и анализ" и "Международно правно сътрудничество". От 2008 г. преподава в
Националния институт на правосъдието по теми, свързани с престъпления против паричната,
кредитната, финансовата и данъчната система.

Семейна, с дъщеря студентка.

- Г-жо Богданова, какво си помислихте в първия миг, когато главният прокурор Сотир Цацаров ви
покани за свой заместник?

- Много ме изненада. Доста време ми трябваше да обмисля предложението. Дадох си сметка, че
ако приема, трябва да се справя. Познавам Сотир Цацаров повече от 20 г. още от студентските
години. Работили сме заедно доста време. Той е изключителен юрист и администратор. Дори в
най-критичната ситуация може да вземе правилно решение. В първия миг поисках време, но след
размисъл реших да приема поканата му.

РЕДАКЦИОНЕН КОМЕНТАР

Не завиждайте на Гошка за
милионите

Не е задължително, но все пак - вижте очите на

милионерката Гошка, вижте сълзите ѝ в мига, в

който е научила, че ще стане милионерка. Това

са горчивите сълзи на една гурбетчийка, която

не може да повярва на късмета си, че е

спечелила от лотария толкова много пари,

колкото дори не може да си представи като

изписани цифри. (Виж 3-а стр.
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- Ласкае ли ви, че вече сте почти
на върха на Темида?

- За мен е голяма чест и
признание, защото поканата идва
от юрист като г-н Цацаров. Той
лично ми се обади и попита готова
ли съм да стана част от екипа му.

- При наличие на толкова юристи в
Пловдив той се е спрял на вас. Как
си го обяснявате?

- Трябва него да попитате. Мислих
доста, дори в личен план, както
всеки човек, който трябва да се
мести да живее в друг град. Приех,
защото е ново професионално
предизвикателство за мен.

Би било чудесно, ако се справя.
Но не мога още да говоря
категорично. Поканата е факт,
тепърва предстои решение на
ВСС.

- Не е ли резонно да сте дясната
ръка на главния прокурор, след
като се познавате отдавна, а и

пловдивската линия не е за пренебрегване?

- Не бих казала. Абсолютно всички колеги от екипа му са изключителни юристи.

Той постъпи правилно като покани за заместници своите конкуренти Галина Тонева и Борислав
Сарафов. И двамата са доказани професионалисти, показаха го с концепциите си.

ЛИЧНИ
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- Въпрос на дни е да бъдете утвърдена. Как тръгвате за София - сама, със семейството?

- Още нямам отговор. Нека да приключи процедурата, тогава ще мисля.

- Какъв ресор ще ви повери главният прокурор?

- Това ще е решение на г-н Цацаров. Приоритетите за работа се задават от него. Убедена съм, че
ще намери най-верния път.

- Той обяви за приоритет делото "Сапард". А през последните години вие сте се специализирали в
дела по злоупотреба на пари от еврофондовете.

- Да, работила съм по такива дела на ниво Апелативна прокуратура.

- Да не би сега да възложи на вас делото "Сапард"?

- За това дело зная само от медиите. Не виждам как би могъл да го възложи на мен.

- Най-малкото може да поиска да го наблюдавате?

- Не мога да кажа такова нещо.

- Опишете по-важните моменти от вашата професионална кариера?

- През 1995 г. започнах работа в Районна прокуратура - Асеновград. Там се засякохме с г-н
Цацаров, който беше съдия. После работих в Пловдивската районна прокуратура около 4,5 г. А
след това 6 години бях в Окръжна прокуратура. И по някакво съвпадение изкарах 6 г. и в
Апелативна прокуратура.

- На какво се дължи възходящата ви кариера?

- Вършила съм си работата по съвест, съобразно закона и мисля, че последователното ми
преминаване през всички инстанции се дължи на моите качества. Надявам се опитът, който имам,
да е полезен.

- Засичали ли сте се с Цацаров по дела - вие като прокурор, а той като съдия?

ПОСЛЕДНИ НОВИНИ

Константинова
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- Отдавна, може би преди 7-8 г. Но не си спомням конкретно дело, по което сме се явявали заедно.
Това ще да е било, когато съм била в Окръжна прокуратура.

- Някои от знаковите дела, по които сте била обвинител?

- Не обичам думата "знакови". Явявала съм се като прокурор по банковите процеси - по делото
"Агробизнесбанк", по "Биохим".

- Те завършиха с присъди.

- Да, но приносът не е само мой. Доста прокурори на всички инстанции работиха по тези дела.

- А по делото срещу бащата на Ванко 1?

- Бях прокурор, когато се гледаше процедурата по отнемане на имуществото на фамилията. Да,
известният хотел на Ванко 1 вече е даден на държавата. В практиката си съм била обвинител по
криминални и стопански престъплеиния.

- А кои най-много ви допадат?

- Може би стопанските. При тях има по-голямо предизвикателство. Те са и по-сложни като
материя. Важно е за един прокурор да е мислещ, знаещ и можещ и да бъде четящ. Искам да кажа
на студентите по право, че ако желаят да станат добри юристи, са обречени цял живот на четене.

- Последно ви видяхме в залата на Апелативния съд като обвинител по делото за смъртта на
петимата младежи от Симеоновград. Но по него вече няма да се явявате, нали?

- Напротив. Живи, здрави на 15-и сме на заседание. И ще поддържам обвинението. Това е една
ужасяваща човешка трагедия и гарантирам, че процесът ще е обективен.

- Какво изпитвате в човешки план, когато в съдебната зала виждате както почернените родители
на жертвите, така и подсъдимите, които твърдят, че са невинни?

- Прокурорът трябва да е обективен. Но той е и човек, и родител.

 - Тоест, прокурорите не са с каменни сърца, те също съпреживяват?

Руски дипломат уби крадец до
олимпийското село

Окончателно: 271 руснаци са
допуснати до Рио

Самаранч-младши стана
вицепрезидент на МОК

Шок на олимпиадата! Бразилия
почна с 0:0

БНТ пуска “Голямото междучасие” в
риалити формат
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- Точно така. Винаги съществува емоционален елемент като усещане, но той по никакъв начин не
може да влияе на обективната преценка по доказателствата на делото.

- Давате ли си сметка, че като зам. главен прокурор, ще се сблъсквате с още по-тежки случаи?

- Това важи за всеки колега.

- Кога бихте направили компромис и на каква цена?

- Ако не звучи самонадеяно, компромис със закона не бих направила. Не бих се поддала на
вмешателство. Досега не съм го правила.

- Кой прокурор от световната практика ви служи за пример?

- Има много добри прокурори и в България, на които се възхищавам. Има ги на всички нива.

- На кой колега сте признателна, че е бил отзивчив към вас, когато сте навлизали в професията?

- На всички, с които съм работила в Окръжна прокуратура.

- Колегите ви се кълнат, че няма юрист в Пловдив, който да каже лошо за вас. Безконфликтен
човек ли сте?

- Благодаря на хората, които са казали това за мен. Отнасяла съм се с уважение към колегите и
винаги съм се водила от закона.

- Семейството как прима промяната във вашата кариера?

- Подкрепя ме и е с мен.

- Какви са страничните ви занимания извън професията?

- Абсолютно обикновен човек съм. Обичам да се виждам с приятели. Книгите са ми слабост.
Предпочитам трилъри. Напослекък преоткривам Брайън Хейг. Налага се да пътувам, понеже
дъщеря ми е студентка в чужбина. Но със семейството в свободното време ходим на екскурзии из
страната. Обичаме морето.

ПОСЛЕДНО ОТ 

XII заседание на Земеделския
управителен комитет: България и
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Селекцията на семена в симбиоза
със селекцията от агротехника
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"Изпрати снимки, иди в Париж" вече
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Неслучайно се говори за кандидати с

военна биография - Защо са толкова
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- Здраве и кураж.
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Обвинителката на „Килърите“ била личен избор на новия главeн прокурор

Прокурор по Килърите в екипа на Сотир Цацаров
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Сотир Цацаров положи клетва като главен прокурор
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Уголемена
простата
Само през Август - Пълен
пакет "Профилактика на
Простата" за 35 лв

Меглена Кунева: Целта ни е
учениците да се научат да учат

Новият президент ще е лицето на

България през председателството на ЕС

Реформа без подкрепа за учителите не

Димитър Танев*: С промени в
Търговския закон ще спрат кражбите
на фирми

У нас вече почти няма имотни измами с

фалшиви лични карти и удостоверения
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Издадох книга с 240 рецепти на
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Красимир Каракачанов:
Патриотичното обединение не е
само за този вот

Целта ни е да променим политическото

статукво и да защитим националното си
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билдербергите
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на билдербергите
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